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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Megélhetési válságba kerülhet a nyugdíjasok nagy része? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Herczog László
szociális és munkaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A Bajnai-kormány 2009-ben megszüntette a 13 .havi nyugdíjat közben a növekv ő inflációnak
köszönhetően az árak továbbra is emelkednek Az idősek mindennapjait érintő elvonások
mértéke a januári nyugdíjemeléssel együtt is hat százalékos volt . Tehát nem valós a
kormányzati kommunikáció azon híresztelése, hogy az id ősek életkörülményei javulnak .
Ezenkívül a nyugdíjasokat érinti a legsúlyosabban a bolti árak elszabadulása és a
rezsiköltségek két számjegyű emelkedése, amelynek következtében a nyugdíj idén 6
százalékkal kevesebbet ér, mint egy évvel ezelőtt.
A lakhatáshoz nélkülözhetetlen háztartási energia, a vízdíj, a szemétszállítás, a csatornadíj
ugyanis 8-15 százalékkal nőtt, amely a társasházban él ők közös költségét is drasztikusan
emeli .
A helyzetet tovább rontja, hogy az időseket viseli meg a legnagyobb mértékben a

gyógyszerek és az alapvető élelmiszerek árának elszabadulása.
A fent adatok birtokában megállapítható az, hogy az id ősek nagy része megélhetési válságba
kerülhet amennyiben terheik enyhítésére nem kapnak gyors állami segítséget .

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :

Hány nyugdíjast van olyan helyzetben, hogy megélhetési válságba kerülhet ?
Mi okozta azon helyzet kialakulását, hogy a nyugdíjasok nagy részét megélhetési válsá g
fenyegeti?
Milyen lépéseket tett eddig a kormányzat annak érdekében, hogy a nyugdíjasok ne kerüljene k
megélhetési válságba?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy egyetlen nyugdíjas se kerüljön megélhetési válságba ?

Várom válaszát .

Békés, 2010. február 9 .
Erdős Norbert.
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